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Karlskoga Budoklubb  

Styrelsemöte 2023-11-20 

  
Närvarande 
Mats Werf, Jan Hellqvist, Daniel Berndt, Christian Hoffstedt, Per Eriksson, Frank Wartig, Simon Barrestål, Anna Lindau 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Mats Werf öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

Mötet beslutar att justering av protokoll sker via mail och färdiga protokoll sparas på laget.se. 

4. Kassörens rapport  

• Preliminära balansräkningen visar på ett plus på 19 818,94 kr sedan 1 januari till 12 november.  

• Preliminära resultaträkningen visar på 137 303,06 kr i intäkter och 117 484,12 kr i kostnader. 

• Klubben har 167 705,62 kr i kassa och bank varav 156 685,92 kr på Plusgirokontot. 

• Diskussion kring vad respektive sektion har på kontot – Simon ska dubbelkolla kategorier 

 

5. Lokalen 

• Möte med kommunen har skett. Våra synpunkter framfördes. Informerade om dojoprojektet. Behovet av nya 

mattor framfördes, tipsades då från kommunen om att söka bidrag hos typ Sisu. Dörrstopp till ytterdörren 

ordnas förmodligen. Framförde att vi har en fin verksamhet med bra människor. Fråga från kommunen om 

nysvenskar, ifall klubben upplevt en vilja hos deltagare att ”bara slåss”. Vi har mycket grötfrukost, inte så 

våldsamt. Mötet med kommunen hade positiv stämning.  

• Förråd för mattor. Eventuellt kan vi få ett förråd från kommunen på annat ställe. -kvarstår  

• Punkten förrådsytor togs upp med kommunen på föreningsträffen. Inga ytor finns just nu, Mats ansvarar.  

-kvarstår 

• Solskydd på östra sidan önskas, frågan har tagits upp med kommunen. -kvarstår  

• Ta över Innebandyns nuvarande Kansli. -kvarstår   

• Fler frågor att ta med kommunen: 

o Fönsterkarmar i gymmet är något vattenskadade. -vi ska kolla upp 

o Fel i svets i en av mattorna i herrarnas omklädningsrum. -vi ska kolla upp 

o Städning av herrarnas och tjejernas omklädningsrum samt korridoren utanför dessa, vem är det 

som ansvarar för det? Ska vi göra det eller borde kanske skolan göra det? -kvarstår? 

• Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo. Möjliga samarbetspartners önskas, lämna gärna tips till Per. 

Träff med regionen har hållits. En dojogrupp har återupprättats. Kontakt är tagen med Sisu. Stipendieansökan, 

bidrag från kommunen och satsning från skolan är byggstenar för att lyckas. Arbetet går framåt och möten har 

hållits bland annat med kommunstyrelsens ordförande Tony Ring samt näringslivs-, PR & marknadschef 

Anna Posth. Även möte där KSM/TIAB och arkitekten kopplats ihop. Möten med all utbildande personal 

samt servicepersonal på skolan, samt med Equimeniakyrkans styrelse med uppföljande möte. 

Personalundersökning har gjorts. Nya rektiorn på skolan har drivit frågan framåt för att nå besked. Mjuka & 

hårda frågor – å ena sidan en fråga kring ideologi, å andra sidan ekonomisk. KSM/TIAB har gjort en 

förundersökning på hur dojon skulle se ut och kosta. Styrelsen kommer ta ett (inriktnings-)beslut i december. 

Mycket som förändrats i omvärlden och budgetmässigt för skolan sedan 2019. Funderingar eller förslag 

välkomnas. Det är inte dojon i sig som är viktigt utan vad vi kan göra med den, vad det kan göra för 

människan. -stående punkt 

• Brandskydd, stående punkt för att se över brandskyddet i samband med varje styrelsemöte.  

Korridoren upprensad, breddad. En brandsläckare i mötesrummet, kanske behöver flyttas. -stående punkt 
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• Angående att köpa in TV inklusive väggfäste till klubben. Janne och Christian ska köpa in, budget ca 5000 kr. 

De ska kolla nu under Black Friday. -kvarstår  

• Lånedräkter, Frank nämner samarbete med IpponGear Tyskland, 30% rabatt. Under nästa 

judodräktbeställning under Q1 beställer Frank in några extra vuxendräkter. ”KBK” - kod hos Rebelz vi har 

för att få 15% rabatt. 

• Idé om gymmet då det inte används så mycket. Janne och Tord har inventerat innehållet. Judon använder 

många av de fria vikterna, Frank ska köpa in lite kettlebells, men de större maskinerna behövs inte. 

Skivstången vill vi behålla. Tord önskar byta ut en benpress. Vi börjar med att få bort vissa större maskiner. 

Fixa en hylla/viktställ att lägga de fria vikterna på så att de slipper ligga på golvet. Beslut om att vi slänger 

cross trainern. Nordic Fighter har fixat gymmet på Folkhögskolan, de ger förslag på ytan kan formas. Får man 

gymmet fint kanske det blir mer attraktivt att träna där. Styrketräning kan ingå i judonträningen när 

ungdomarna blivit äldre. Rehabmöjligheter. -kvarstår 

• Problem med städning av lokalen – vi får trycka mer på att det är viktigt att städa i entrérummet och mattorna 

i dojon. Vi får hjälpas åt att hålla rent och fräscht, för allas trevnad.  

6. System, hemsida och sociala medier 

• Vi är med på tränakampsport.se. Säkert en bra grej. Vi låter det vara så länge.  

• Vid schemaläggning på Laget.se, komma ihåg att lägga in rätt sektion så att inte alla sektioner blir deltagande 

vid varje pass.  

7. Nycklar 

• Nycklar och taggar registreras nu på laget.se och administreras av ansvarig sektionsledare. 

• Janne är kontaktansvarig mot kommunen. 

• Janne har nu en postnyckel.  

8. Bevakning drogpolicy och sexuella trakasserier, utdrag belastningsregister. 

• Inget att rapportera. 

• Belastningsregistret – Stående punkt. Utdrag ur belastningsregistret uppvisas för ansvarig sektionsledare som 

registrerar i laget.se. Sektionsledare får uppvisa utdrag ur belastningsregistret vid styrelsemöte.  

o Sektionsledare kollar upp så att alla i ens grupp harlämnat in utdrag till nästa styrelsemöte i 

januari. 

9. Ju Shin Jutsu 

• 23-24:e September anordnades ett stilläger på Karlskoga Budoklubb. Daniel, Simon, Jonas och Elliot 

närvarade. Daniel blev graderad till 4:e dan.  

• 21-22:a oktober anordnades Danläger i Katrineholm. Daniel var med och instruerade.  

• 4-5:e november anordnades klubbläger i Vingåker och Katrineholm. Daniel, Simon och Jonas deltog.  

• Daniel, Simon, Jonas och Elliot har varit på stilläger i Vetlanda 18-19:e november. Jonas och Elliot blev 

graderade till 4:e kyu.    

• Datum för JSJ träningsläger i Karlskoga Budoklubbs lokaler för 2024 har bestämts till:  

• 4-5:e maj samt 19-20:e oktober   

10. Judo 

• 3 nya tränare som gått grundutbildning och blivit godkända på Sisu. 

• Pokaljakten 80 deltagare stor succé. Nästa pokaljakt här nästa år kommer vara första advent. 

• Tävling Stenungssund. 

• Sektionen planerar samarbete med Intersport. 

11. Gracie Barra 

• Tävlingar - Nordic Open, ADCC. Tävling i helgen Göteborg.  

• Vi gästas av prof. Niclas Gustafsson som håller seminarium på fredag dels under dagen på Folkhögskolan och 

sedan på klubben under kvällen.  
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12. Yagyu Shingan Ryu 

• 28-29/10 hölls seminarium hos Göteborgs jujutsuklubb, konceptläger bjj och YSR.  

• Seminarium hölls med paralandslaget i Kumla, vilket blev ett väldigt lyckat möte och träning.  

13. Övrigt 

Några punkter kring klubbens mål som tidigare diskuterats: 

o Hur satsar vi på kvinnor i klubben som helhet? 

o Klubbens gemensamma mål 

▪ Gemensamhet är bra ledord, att känna till och ha ett intresse för varandras verksamhet. 

▪ Ha en ändamålsenlig lokal för sektionernas verksamheter. 

▪ Förslag att 3–4 gånger per år ha något gemensamt, till exempel gemensam uppstart och 

avslutning, såsom julavslutning i december med uppvisning av något från varje sektion.  

• Julavslutning - Nytt datum lör 16/12, kl. 10-12:30, vi kör träning + lunch på klubben tillsammans.   

• Valberedningen kommer i gång nu, vissa poster ska väljas om inför nästa år.  

 

14. Nästa möte 

Nästa möte är 8/1 kl. 19.30 

 

15. Mötets avslutande 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 


